
Protokół Nr LVI

z  sesji  Rady  Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 10  listopada  2021  roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Anna Kwasek – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego, 

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 października 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na
obszarze Gminy Staszów – projekt nr 471/21, 

b) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 469/21,     

c) ustalenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Staszów – projekt nr 468/21, 

d) ustalenia  wysokości  i  zasad  wypłacania  diet  dla  radnych  Rady  Miejskiej  
w Staszowie oraz należności z tytułu zwrotu podróży służbowych – projekt nr 470/21,

e) określenia  zasad  wyznaczania  składu  oraz  zasad  działania  Komitetu  Rewitalizacji   –
projekt nr 472/21,

f) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy
Staszów – projekt nr 473/21,

g)  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców - Grupa 5,6,7,8,9 na terenie Gminy Staszów –
projekt nr 474/21,
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h)  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców - Grupa 2 gmina Staszów: dla miejscowości:
Wiązownica Duża, Wiązownica Mała, Wiązownica Kolonia, Smerdyna – projekt nr 475/21. 

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 27.10.2021 r.
do 08.11.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o  wprowadzenie  do   porządku  obrad  projektów uchwał  

w sprawie:

–  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 – projekt

nr  476/21.

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 477/21,

- zmiany uchwały Nr LII/418/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 października 2021 roku

w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów grzewczych w celu

ograniczenia  emisji  zanieczyszczeń  powietrza  na  terenie  miasta  i  gminy  Staszów  -  projekt  nr

478/21.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wniosek, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 20 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 21 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3.  Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 października 2021 r.

4.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr  476/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 
477/21,

c) zmiany uchwały Nr LII/418/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 października 
2021 roku w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów 
grzewczych w celu ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy 
Staszów  - projekt nr 478/21,
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d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na
obszarze Gminy Staszów – projekt nr 471/21, 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 469/21,     

f) ustalenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Staszów – projekt nr 468/21, 

g)  ustalenia  wysokości  i  zasad  wypłacania  diet  dla  radnych  Rady  Miejskiej  
w Staszowie oraz należności z tytułu zwrotu podróży służbowych – projekt nr 470/21,

h) określenia  zasad  wyznaczania  składu oraz  zasad działania  Komitetu  Rewitalizacji   –
projekt nr 472/21,

i)  wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy
Staszów – projekt nr 473/21,

j)  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców - Grupa 5,6,7,8,9 na terenie Gminy Staszów –
projekt nr 474/21,

k)  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców - Grupa 2 gmina Staszów: dla miejscowości:
Wiązownica Duża, Wiązownica Mała, Wiązownica Kolonia, Smerdyna – projekt nr 475/21.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 27.10.2021 r. do
08.11.2021 r.

6. Zamknięcie sesji. 

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  28  października  2021  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 21 radnych). 

  Ad. 4 a

Pani  Henryka  Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy Staszów  odczytała  projekt  uchwały  w

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr  476/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/430/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b  

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 361/20.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/431/2021

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  zmiany uchwały Nr LII/418/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 października

2021 roku w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów grzewczych

w celu ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy Staszów  - projekt

nr 478/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/432/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Anna Kwasek – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na

obszarze Gminy Staszów – projekt nr 471/21. 

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/433/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pan Sławomir Mikula -  Sekretarz Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 469/21.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/434/2021
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pan Sławomir Mikula zapoznał z projektem uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet

i  zwrotu  kosztów podróży  przewodniczącym organów wykonawczych  jednostek  pomocniczych

gminy Staszów – projekt nr 468/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/435/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pan Sławomir Mikula  zapoznał  z  projektem uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  i  zasad

wypłacania diet dla radnych Rady Miejskiej w Staszowie oraz należności z tytułu zwrotu podróży

służbowych – projekt nr 470/21.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 20 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/436/2021 

(w załączeniu do protokołu).

   Ad. 4 h

Pani  Ewa Kondek  zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie  określenia  zasad  wyznaczania

składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji  – projekt nr 472/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było  21radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/437/2021

(w załączeniu do protokołu).

  Ad. 4 h

Pani  Ewa  Kondek   zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 473/21.

Radni nie podjęli dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/438/2021

(w załączeniu do protokołu).

  Ad. 4 i

Pani  Ewa Kondek   zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie   dopłaty  dla  taryfowej  grupy

odbiorców - Grupa 5,6,7,8,9 na terenie Gminy Staszów – projekt nr 474/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było  21radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/439/2021 

(w załączeniu do protokołu).

   Ad. 4 j

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  dopłaty  dla  taryfowej  grupy

odbiorców -  Grupa 2 gmina  Staszów: dla  miejscowości:  Wiązownica  Duża,  Wiązownica Mała,

Wiązownica Kolonia, Smerdyna – projekt nr 475/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było  20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LVI/440/2021 

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 

W wolnych wnioskach i zapytaniach  radny Henryk Bryła w imieniu mieszkańców podziękował

władzom za realizację inwestycji przy ul. Wesołej w Staszowie.

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  przypomniał  o  potrzebie  wykonania  oświetlenia  w  rejonie  bloku

Kołłątaja 1 w Staszowie. 

Radny Wojciech Charyga poruszył temat związany ze skażeniem wody z ujęcia w Sztombergach.

Dodał, iż z uwagi na okres świąteczny nie były przeprowadzone badania skażenia wody, ponieważ

laboratoria  nie  pracują.  Zdaniem  radnego  i  mieszkańców,  aby  wyeliminować  takie  zdarzenia  

w przyszłości należałoby podjąć działania, aby w okresie świątecznym laboratoria pełniły dyżury.
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Radny Bolesław Wojciechowski nawiązał  do  wypowiedzi  radnego  Brzyszcza  dot.  oświetlenia

bloku przy ul. Kołłątaja 1 w Staszowie. Przypomniał, iż na zebraniu osiedlowym również zgłaszał

potrzebę wykonania oświetlenia. 

Radny Jacek Maruszewski zapytał obecnego na sesji Prezesa Zarządu PGKiM Stanisława Batóga,

o udzielenie  informacji  w zakresie  m.in.  funkcjonowania przydomowych oczyszczalni  ścieków.

Zapytał  również,  czy  dysponuje  danymi  dot.  ilości  odbieranych  rzeczywistości  płynnych  

w stosunku do zużytej wody na ujęciach na terenie gminy Staszów. 

Radny  Mariusz  Łazarz  zgłosił  potrzebę  przeprowadzenia  remontu  chodnika  prowadzącego  

w kierunku Szkoły Podstawowej nr 3 w Staszowie oraz naprawy oświetlenia w tym rejonie. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz zwrócił się do Prezesa Zarządu PGKiM, czy zostały

podjęte działania związane z rozważeniem możliwości wybudowania altany przy budynku Ośrodka

Pomocy Społecznej w Staszowie przy ul. Wschodniej w Saszowie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania radnego Zdzisława Brzyszcza w zakresie wykonania oświetlenia budynku mieszkalnego

przy ul. Kołłątaja 1 w Staszowie. Odpowiedział,  iż   poruszone aspekty są mu znane i  w miarę

możliwości finansowych gminy będą realizowane. W kwestii poruszonej przez radnego Wojciecha

Charygi dot. uruchomienia całodobowych dyżurów w laboratoriach, poinformował, iż zgłoszona

kwestia  jest  jak  najbardziej  zasadna.  Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Mariusza  Łazarza

dotyczącego remontu chodnika prowadzącego do szkoły nr 3, poinformował, iż brana jest po uwagę

rozbudowa terenu za szkołą. W związku z czym, przy realizacji tego zadania przewidziane będą

m.in. oświetlenie, ścieżki, chodniki itp. Wniósł o cierpliwość w tym zakresie. 

Następnie  przedłożył informację  z  działalności  za  okres  od  27.10.2021  r.  do  08.11.2021  r.  

(w załączeniu do protokołu). 

Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  poinformował,  iż  miasto  i  gmina  Staszów znalazła  się  na

pierwszym  miejscu  w  województwie  świętokrzyskim  w  kategorii  „gminy  z  siedzibą  powiatu

ziemskiego” oraz  na  drugim  w  kategorii  ogólnej,  z  minimalną  stratą  0,09  pkt.  do  stolicy

województwa, w ogólnopolskim Rankingu „Gmina dobra do życia”. W.  kategorii ogólnopolskiej,

Staszów jest na wysokim 31 miejscu.

Prezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Sp.  z  o.o.  

w Staszowie Stanisław Batóg w pierwszej kolejności odniósł się do wniosku radnego Wojciecha

Charygi,  odpowiedział, iż  jest zasadny i w procedurach podejmą działania o jego uwzględnienie.

Następnie  udzielił  informacji  w  zakresie  m.in.  funkcjonowania  przydomowych  oczyszczalni
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ścieków. Ponadto przedstawił przybliżone dane  ilości pobranej wody a wywiezieniem nieczystości

w rejonach ujęć  wody na  terenie  miasta  Staszów.  W zakresie  pytania  Przewodniczącego Rady

Ireneusza Kwiecjasza dot. wybudowania altany przy budynku Ośrodka Pomocy Społecznej przy  

ul.  Wschodniej  w Staszowie,  wyjaśnił,  iż  sprawa zostanie  przeanalizowana.  Dodał,  iż  w miarę

posiadanych możliwości  finansowych  zostaną podjęte działania, aby wyremontować budynek. 

O zabranie głosu poprosił  radny Stanisław Altenberg  wyraził opinię o rozważeniu możliwości

wykorzystania terenu za budynkiem przy ul. Wschodniej i utworzenie tam miejsc parkingowych. 

Dodał, iż jeżeli chodzi o altanę dobrym miejscem byłby park zlokalizowany tuż obok.  

Pan Stanisław Batóg podzielił zdanie radnego Altenberga.

 Radny Jacek Maruszewski wyraził niezadowolenie w zakresie danych dot. ilości pobranej wody, a

wywiezieniem ścieków, stwierdził, iż spodziewał się lepszych danych. Zwrócił się do władz gminy

o zwiększenie kontroli w tej kwestii. 

Odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  Jacka  Maruszewskiego  Burmistrz  Leszek  Kopeć

odpowiedział, iż kontrole były i są prowadzone nadal przez Straż Miejską. 

 Nie podjęto dalszej dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz zapoznał z pismami, które

w ostatnim czasie wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie.

         Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:50 do godz:15:30.    Przewodniczący

          Rady Miejskiej w Staszowie    

  ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

       Protokolant:               

       M. Janowska                             
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